
 

Referat fra møde 15.4.24 i afdelingsbestyrelsen for afd. 61. 

 

Bestyrelsen er enige om ikke at gå videre med tilladelse til hunde.  

Hvad angår indekatte, har bestyrelsen sagt ja, og formanden indkalder til møde med 
Ungdomsbo om indekatte. 

Beboerne ønsker information om, hvornår en parkeringsplads bliver lukket, og hvornår 
den er åben igen. Dette blev ikke meddelt ifm en lukning, der vil komme information, 
men info sendes fremover.  

Formanden tager kontakt eksternt for at høre, hvad det vil koste at få en maler/dekoratør 
til at friske festsalen op. 

Bestyrelsen har stemt ja til at undersøge, hvordan der kan spares op til at installere 
ladere til elbiler, gerne over en periode på 3 til 4 år. 


